
 

 10-23 מס' תמלול מליאה שלא מן המניין

 20/12/2023מיום רביעי, ח׳ טבת התשפ״ד, 

 משתתפים: 

 ראש המועצה  -  טל אוחנה 

 מ"מ ראש המועצה  -  אריה אברהם 

 חבר מועצה  -  אריה דוקרקר 

 חבר מועצה  -  משה פרץ 

 חבר מועצה  -  דני לוגסי 

 חבר מועצה  -  איתן דלח 

 

 נעדרו:

 חברת מועצה  -  נילי אהרון 

 חבר מועצה  -  איציק מלכה 

 חבר מועצה  -  שלומי פרץ 

 חבר מועצה  -  פנחס פרץ 

 חבר מועצה  -  חיים בן אבו 

 

 מוזמנים:

 מנכ"ל מועצה  -  שמעון רוזיליו 

 מנכל"ית חכ"ל  - חלי אללוף יום טוב 

 גזבר  -  מוטי דהן 

 יועמ"ש  - כרמית אהרון אמונה  
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 על סדר היום: 

 1 ........................................................................ "שדרוג רח' בורנשטיין"  -786[  הקטנה והגדלה לתב"ר  1] 

 2 .............................................................................. "מיזמי תרבות, פנאי ובילוי"  -1191[  הגדלת תב"ר  2] 

 



 

 20.12.23 2023לשנת  10  מס' יןימליאה שלא מן המנ 

 נוצר על ידי 

 

 - תחילת דיון-

. על סדר היום  2023לשנת    10טוב, אז שלום לכולם. אנחנו פותחים ישיבה שלא מן המניין, מספר    טל אוחנה:

והגדלה של תב"ר  786יש לנו, בעצם, הגדלה, הקטנה והגדלה לתב"ר   ,  1191, של שדרוג רחוב בורנשטיין, 

 מיזמי תרבות, פנאי ובילוי, של, בעצם, תוספת לנגב גליל.

 "שדרוג רח' בורנשטיין" -786[  הקטנה והגדלה לתב"ר  1] 

אוחנה: על    טל  עמד  בורנשטיין. סכום התב"ר המקורי  רחוב  של  בתב"ר  אנחנו מתחילים    21,174,628אז 

התחבורה   ממשרד  בנוי  היה  כשהוא  אנחנו,  בסך  4,825,950שקלים.  קל"פ  של  תוספת  רשות  536,217,   .

  . כשאנחנו 8,872,102וקיבלנו עכשיו תוספת של משרד השיכון בסך    6,942,359מקרקעי ישראל הוסיפה לנו  

 . 135-, ומבצעים הגדלה של שלושה מיליון ו925- מבצעים את ההקטנה של מיליון ו

 ההקטנה היא ממשרד התחבורה וההגדלה היא מנהל. שמעון רוזיליו:

 , מי בעד? 22,384,388סך הכל, אנחנו מביאים את סכום תב"ר כולל, של  טל אוחנה:

 קודם, רגע, למה הקטנה ולמה הגדלה?  איתן דלח:

 איתן, אתה איתי? טל אוחנה:

 * מדברים ביחד, לא ברור.

חברים, בואו, אנחנו באמצע מליאה, סליחה. אני רגע, רוצה רגע, להגיד, הערה שחלי אמרה לי    טל אוחנה: 

 - פה ואני חושבת שצריך להגיד אותה לכולם. כשאנחנו מדברים על בורנשטיין, אנחנו מזכירים לכולם

 את כל השלבים.  חלי אללוף יום טוב:

שיש ארבעה חלקים, איתן, בסדר? יש ארבעה שלבים, יש את שלב א', שביצענו, את שלב ב',    טל אוחנה:

 - שאנחנו עתידים להתחיל עכשיו

 היה צריך להתחיל.  חלי אללוף יום טוב :

 ד', זה מהמתנ"ס עד למלון, בסדר? -ד' שבסיום תכנון. ש-שלב ג' ו טל אוחנה:

 לא, לא. מהמתנ"ס עד להייטק, מבנה ההייטק.  חלי אללוף יום טוב :

 עד כיכר רש"י. שמעון רוזיליו:



 

 20.12.23 2023לשנת  10  מס' יןימליאה שלא מן המנ 

 נוצר על ידי 

 

 - כן, עד לסוף המלון טל אוחנה:

 פינת רש"י.  חלי אללוף יום טוב :

ולכן התב"ר הזה עוד יגדל, בסדר? התב"ר הזה עוד יגדל, אנחנו עושים אותו כתב"ר אחד של    טל אוחנה:

 בורנשטיין. 

 לא כדאי שהוא יגדל, צריך לפתוח תב"ר חדש. שמעון רוזיליו:

 כן, בסדר, אבל כשנקבל עוד.  חלי אללוף יום טוב :

 מי בעד אישור התב"ר? פה אחד.  טל אוחנה:

 

 "מיזמי תרבות, פנאי ובילוי"  -1191[  הגדלת תב"ר  2] 

, מיזמי תרבות, פנאי ובילוי. אנחנו, ממש, ביוזמה של תושב מירוחם, של ערן,  1191הגדלת תב"ר    טל אוחנה:

אלף שקלים    630ובעבודה מאוד טובה של עדי רוזנברג זכינו במיליון שקלים מנגב גליל ולצד זה גייסנו עוד  

פו, או בשלמותו,  מקק"ל קנדה, תורמים שגם תרמו לנו עכשיו מרחבים מוגנים. אז סך הכל, התב"ר בסו

 אלף שקלים. מי בעד?  630-יעמוד על מיליון ו

 

טראקס, שיהיה במרכז היישוב ליד בניין ההייטק  - רק, כדי להסביר יותר, מדובר במרחב לפוד   טל אוחנה: 

העתידי שלנו, אנחנו מניחים שזה ישפיע מאוד על הרחוב הראשי, יש שם תכנון מאוד, מאוד יפה, שבסופו  

יכול להיות    יהיה קול קורא ליזמים מהתחום, לבוא ולהפעיל שם סוגים שונים של, זה יכול להיות קפה וזה

דברים אחרים, אבל ליצור איזה, צבע ותכונה לעיר. אז זה, באמת, התב"ר השני. את התב"ר השלישי כבר  

ביצענו, את הסעיף השלישי, כבר ביצענו. אישור מחיקת חובות, כבר בוצע. אז אני סוגרת, ישיבה שלא מן  

 . תודה רבה לכולם. 2023, לשנת  10המניין, מספר 

 - סיום הדיון-

 החלטה 
ש"ח עבור   22,384,388סכום בשלמותו  -786מליאת המועצה מאשרת הקטנת והגדלת תב"ר מספר  

 מנהל מקרקעי ישראל[.  -שדרוג רח' בורנשטיין ]המקור התקציבי 
 אושר פה אחד 

 החלטה 
ש"ח עבור מיזמי   1,630,000סכום בשלמותו   -1191מליאת המועצה מאשרת הגדלת תב"ר מספר 

 תרומת קק"ל קנדה[.  - תרבות, פנאי ובילוי ]המקור התקציבי
 אושר פה אחד 
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 בברכה, 

________________ ________________ ________________ 

 טל אוחנה, 

 ראש המועצה 

 שמעון רוזיליו, 

 מנכ"ל המועצה 

 מוטי דהן,

 גזבר המועצה 

 


